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با انگیزه بالایی به لیگ دو خواهیم رفت

4
گفت: بازیکنان تیم ما از هر لحاظ آماده حضور برای مسابقات لیک دسته دوم فوتسال  سرمربی تیم فوتسال آیندگان هرمزگان 
کشور هستند. هادی بزوال افزود: بازیکنان ما از لحاظ بدنی و مسائل فنی در شرایط خوبی بسر می برند و با چند  باشگاه های 
گفت: در روزهای  بازی دوستانه و تدارکاتی آماده حضور در لیگ دسته دوم خواهیم بود. سرمربی تیم فوتسال آیندگان هرمزگان 
کرونایی با توجه به تعطیلی سالن های ورزشی،  بازیکنان به صورت انفرادی و با فراهم سازی تجهیزات بدنسازی از سوی باشگاه 
گفت: این  کردند. بزوال در خصوص برگزاری لیگ به صورت دوره ای یا متمرکز  در محیطی بهداشتی تمرینات خود را دنبال 
که پیش از این   رضایی مدیرعامل باشگاه نظر خود را  گردد  تصمیم به مدیریت باشگاه و هزینه های جاری این مجموعه بر می 
کادرفنی این تیم ایمان  با متمرکز بودن لیگ اعلام کرده بود. سرمربی تیم فوتسال آیندگان هرمزگان در پایان گفت: به بازیکنان و 

کرد.  کشور صعود خواهیم  کمک هم امسال به لیگ دسته اول فوتسال  دارم و با 

 صبح ساحل  // محمودرئیسی: 
کشتی  که ریاست هیات  نزدیک به یک سال است 

استان هرمزگان را  مهدی نوبانی برعهده دارد. 
لیسانس  فوق  و  معماری  مهندسی  مدرک  دارای  وی 
که ۲۵  سال  سابقه حضور در میادین  مدیریت است 

کشوری را دارد.  ورزشی استانی و 
و  تیراندازی  هیات  دو  در  مدیریت  سابقه  نوبانی 
سرپرست  هم  مقطعی  و  دارد  کارنامه  در  را  اسکواش 

هیات بیماران خاص و پیوند اعضا بوده است. 
اقدامات  تیراندازی  هیات  سرپرستی  زمان  در  وی   
فراوانی از جمله خریداری سلاح های پیشرفته ورزشی 
که در مقاطع مختلف  و دعوت و حضور مربیان نامی 
مربی تیم ملی تیراندازی،  برگزاری دوره های پیشرفته 

مربیگری و داوری و برگزاری مسابقات انجام داد.
پیشرفته  های  دوره  هم  اسکواش  هیات  در  نوبانی 
که  کرد  برگزار  و مسابقات مختلفی  داوری  و  مربیگری 
کیفی این رشته در سطح استان شد. باعث ارتقا سطح 
رئیس هیات کشتی استان در گفت وگوی اختصاصی با 
کشتی غیر از ورزش قهرمانی خود  گفت :  صبح ساحل 
یک ورزش پهلوانی می باشد  که علاوه بر قدرت فیزیکی 
می بایست روح احترام به بزرگترها را نیز داشته باشید 
و  اخلاق مداری و انسانیت را باید در این رشته ورزشی 

کار ورزشکاران آن باشد. سرلوحه 
کشتی  هیات  ریاست  که  زمانی  از   : داشت  بیان  وی 
گرفته ام این دغدغه در من به وجود آمد  را به دست 
نکنیم  فراموش  را  ورزشی  رشته  این  پیشکسوتان  که 
کشتی استان  بزرگان  از  به همین خاطر طی مراسمی 

تقدیر به عمل آمد.
گفت :  باید  کشتی استان  مهدی نوبانی رئیس هیات 

همچون  پیشکسوتان  تجربیات  از 
گرجی،   گوزلو،  قره  گشتاسبی،  
مفضل  مرشدی،    ، گلگیرسوار 
پیشبرد  برای  وقهری   جهرمی 
بیشتر  استان  کشتی  اهداف 

استفاده کنیم.
گذاری  هدف  داشت:  بیان  وی 
زیرا  است  پایه  رده  کشتی  هیات 
روی  بیشتر  هرچه  دارم  اعتقاد 
کنیم  گذاری  رده های سنی سرمایه 
خواهیم  زود  خیلی  را  آن  نتیجه 
استان  کشتی  هیات  رئیس  دید. 
نوجوانان  و  نونهالان  حضور  گفت:  

کمک  تواند  می  استان  های   لیگ  در 
بزرگی در مسابقات کشوری برای ما باشد 
بیشتر  جوانان  و  نوجوانان  این  هرچه  و 
کشتی بگیرند  آمادگی آن ها در مسابقات 

کشوری بیشتر خواهد شد.
امیرحسین  از  اظهار داشت: دعوت  وی 
کشتی  ملی  تیم  اردوی  به  مرادی 
نونهالان کشور مایه مباهات و خشنودی 
هرمزگان  استان  کشتی  بزرگ  خانواده 
و شهرستان بندرعباس شد و بی شک 
تلاش های امیرحسین مرادی در این راه 
باعث پیشرفت روزافزون و تشویق سایر 

جوانان مستعد استان هرمزگان خواهد بود.
از  پس  استان   کشتی  لیگ  مسابقات  گفت:  وی   
بیست سال راه اندازی شد و راه اندازی این لیگ کمک 
بزرگی به ما می کند تا کشتی استان جان تازه ای بگیرد. 
این  برای  گفت:  کشتی استان هرمزگان  رئیس هیات 
کند بنده شخصا به  کشتی در سراسر استان رشد  که 
کار را ادامه خواهم داد تا  شهرستان ها رفته ام و این 
که  های  شهرستان  مخصوصا  ها  شهرستان  تمامی 
و  کشتی  هیات  یک  صاحب  دارند  کشتی  استعداد 
کشتی تنها در مرکز استان  گیران خوبی شوند و  کشتی 

خلاصه نخواهد شد. 
ادارات  روساهای  از  هرکدام  داشت:  بیان  وی 
کمک  کشتی  هیات  اندازی  راه  برای  شهرستان ها 
خدمت  در  وجود  تمام  با  استان  هیات  بخواهند 
که بتوانیم امکانات را به آن ها  آن هاست و یقینا تا جای 

خواهیم داد.
 : گفت  استان  کشتی  هیات  رئیس  نوبانی  مهدی 
با  نزدیکی  همکاری  استان  جوانان  و  ورزش  اداره کل 
تا  باعث شده است  ها  آن  واین همکاری  دارد  هیات 
افزود:  وی  باشیم.  داشته  بیشتری  کارهای  انگیزه  ما 
کل ورزش و جوانان به خوبی در جریان مشکلات  مدیر 
کشتی قرار دارند و با علم مدیریتی خود بسیاری  هیات 
ایشان  از  و  اند  کرده  را حل  کشتی  از مشکلات ورزش 
کار بوده  که تا الان پای  در خواست داریم، همین طور 
کنند تا  کشتی حمایت  اند از این به بعد هم از ورزش 
کشور را به جایگاه اصلی خودش در  بتوانیم ورزش اول 
کشتی استان  استان هرمزگان برسانیم. رئیس هیات 
گردان  که بتوانند شا گفت: مربیان هرمزگانی برای این 
مربیگری  مدرک  و  دانش  باید  دهند  پرورش  را  خوبی 
با  افزود:  وی  کنند.  بروز  را  خود 
ها  خانواده  استقبال  به  توجه 
کلاس های  برگزاری  با  کشتی  از 
روزرسانی  به  دنبال  به  متعدد 
مربیان هرمزگانی با حضور اساتید 
ملی  تیم  مربیان  و  کشوری 
کشتی  هیات  رئیس  هستیم. 
کشتی گیر   ۵۵۰ گفت:  هرمزگان 
در رده های سنی مختلف زیر نظر 
فعالیت  هرمزگان  کشتی  هیات 
طرح  برگزاری  با  که   کنند  می 
افزایش   دنبال  به  استعدادیابی 

کشتی گیران هستیم.

   

کشتی استان : رئیس هیات 
کشتی رده پایه  گذاری هیات  هدف 
است زیرا اعتقاد داریم هرچه بیشتر 
گذاری  روی رده های سنی سرمایه 

 کنیم نتیجه آن را خیلی زود 
خواهیم دید

رئیس هیات کشتی هرمزگان خبرداد:  

به دنبال گسترش ورزش
 اول کشور در هرمزگان هستیم

گروه ورزشی:   
تصریح  هرمزگان  استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
با  دیدار  در  که  مهمی  موضوعات  از  یکی  کرد: 
سرپرست فدراسیون فوتبال پیگیر آن شدیم حضور 

باشگاه های  فوتبال  اول  دسته  لیگ  در  تیم  یک 
به  نشاط  و  شور  باید  معتقدیم  که  چرا بود  کشور 
یک  به عنوان  فارس  خلیج  ورزشگاه  سکوهای 

سرمایه ملی باز گردد. 

محمودرضا امیاری   با اشاره به جزئیات دیدار خود با 
سرپرست و دبیرکل فدراسیون فوتبال، اظهار داشت: 
که با حیدر بهاروند سرپرست فدراسیون  در دیداری 
فدراسیون  این  دبیرکل  محمدنبی  مهدی  و  فوتبال 

صورت گرفت در خصوص توسعه و توجه به فوتبال پایه 
کمک به فوتبال هرمزگان سخن به میان  و همچنین 
پتانسیل های  و  ظرفیت   از  استفاده  افزود:  وی  آمد. 
فارس  خلیج  نفری  هزار   ۲۰ ورزشگاه  جمله  از  استان 
بندرعباس به عنوان میزبان اردوهای تیم ملی یکی از 
که حضور  گرفت چرا که مورد رایزنی قرار  مواردی بود 
تیم های ملی به رشد و توسعه ورزش کمک می کند و با 
حضور ملی پوشان فوتبال در بندرعباس قطعا روزهای 
خوبی در انتظار علاقمندان به این رشته در هرمزگان 

خواهد بود.
ادامه  در  هرمزگان  استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
تصریح کرد: همان گونه که هفته گذشته در حضور وزیر 
ورزش و جوانان صحبت شد یکی از موضوعات مهمی 
در  تیم  یک  حضور  شدیم  آن  پیگیر  دیدار  این  در  که 
که  کشور بود چرا لیگ دسته اول فوتبال باشگاه های 
ورزشگاه  سکوهای  به  نشاط  و  شور  باید  معتقدیم 

گردد. خلیج فارس به عنوان یک سرمایه ملی باز 

ساختار  به  توجه  برنامه محوری،  امیاری،  گفته  به 
رقابت های  میزبانی  و  لیگ ها  برگزاری  باشگاه ها، 
که در این دیدار  فوتبال در استان از دیگر مواردی بود 

گرفت. مورد بحث و بررسی قرار 
وی در ادامه به بررسی جانمایی زمین سالن ورزشی 
شش هزار نفری بندرعباس اشاره کرد و گفت: به اتفاق 
نگهداری  و  توسعه  شرکت  مهندسی  و  فنی  معاونت 
جانمایی  جهت  محل،  دو  از  کشور  ورزشی  کن  اما
که با ایجاد این سالن،  این سالن بازدید به عمل آمد 

خ خواهد داد. اتفاقات بزرگی در ورزش هرمزگان ر
از  تقدیر  ضمن  پایان  در  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
دستگاه  با  وی  همراهی  به دلیل  هرمزگان  استاندار 
ورزش استان، افزود: طی دیدارهایی به اتفاق معاون 
با  کشور  ورزشی  کن  اما نگهداری  و  توسعه  شرکت 
استانداری  امور عمرانی  و معاونت  استاندار هرمزگان 
در خصوص جانمایی زمین سالن ورزشی شش هزار 

گفت وگو شد.  نفری بندرعباس بحث و 

   

مدیرکل ورزش و جوانان هرمزگان :

حضور تیم های ملی به رشد و توسعه ورزش کمک می کند


